
Skolebestyrelsesmøde 

Kirke Hyllinge skole  

 Onsdag den 11. december 2019 kl. 18.30-20.30 

Deltagere: 
Lars Peter Nielsen, Mette Buhl, Martin Behrendt Bøtkjær, Louise Damgård Hansen, Thomas Ib 
Munk-Nielsen, Louise Marqvertsen, Steven Esp Nielsen, Louisa Henriksen, Ole Valdau, Tina Fuglsig 
Laurdisen, Trine Nissen, Annemette Rosén, Kirsten Bach, Lotte Jensen, Line Grenick (9.årgang) og 
Altina Muslija (8.årgang) 
 
Afbud: Louise M og Louise H(?), Kirsten og Lotte 
 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 2 min 
 
 

2. Elevrådet – 10 minutter 
Annemette orienterer om hvad elevrådet lige nu arbejder med – det der fylder lige nu er 
”juledørsudsmykningen” fra 6.-9. klasse (vinderklassen får 10 pizzaer til klassen) og 
Gallafesten i marts måned er også i planlægningsfasen.  

 
3. Økonomi  

Der er udgiftstop i kommunen, denne udmelding er lige kommet i dag.  
Vi kommer ud af 2019 med et pænt overskud, som vi får med over til næste år. 
Vi har fået ca. 75% af pengene fra flytningen af udskolingen tilbage, det er en pæn sum. 
 

4. Fokuspunkter for Kirke Hyllinge Skoles arbejde pt. v. ALR (15 minutter) 
Fire områder, som vi ønsker at sætte spot på: 

• Samarbejdskulturen – ledelsen tættere på teamsamarbejdet når der er 
sygemeldinger. Arbejde med en proces hvor de selvstyrende team sættes i spil. Det 
er ikke fuldstændig implementeret endnu. 

• Kerneopgaven – samtidig med inklusion. Spot på klasseledelse. Klasseledelse er 
tema til det fælles personalemøde i foråret, hvor både lærere og pædagoger 
deltager. Klasseaftaler skal udarbejdes (klasseregler), Ressourceorienteret tilgang til 
børnene (i tæt samarbejde med kompetencecentret – herunder vejlederne).  

• Systematik og opfølgning. Særligt i arbejdet med elevsager. Også et ønske om et 
mere systematisk samarbejde med PPR og sagsbehandlere. 
Når ting er sagt højt, så er forventningen, at opgaven bliver løst.  

• Spot på faglig støtte og faglig læsning – en drøftelse af hvad timerne bruges til, fx en 
evaluering en gang i kvartalet.  

 
5. Status udskolingsbygningen v. ALR (15 minutter) 

• Orientering om elevbrev til kommunalpolitiker og efterfølgende 
handlinger/aktiviteter  



En elev fra 9. klasse har skrevet et brev til en kommunalpolitiker. Denne politiker 
har delt brevet med hele Byrådet. Der er ingen ledere fra skolen der har været med 
i processen. Dorthe Søndergård har været her på skolen og se på bygningerne. 

• Påbud i 1890-bygningen på vej. 
AT har været på besøg lige før Dorthe Søndergård, og der kom et påbud på 
indeklimaet i 1890-bygningen. Her skal vi finde en løsning. Påbuddet er ikke 
kommet endnu, det forventes i morgen. 

• AT besøg medførte også et straks påbud i Håndværk og Design – der er nu ryddet 
op og lokalet er åbnet igen.  

 
6. Planlægning af borgmesterbesøg 16.januar 2019 v. LPN 

• Møde kl. 18-21 (der vil være en let anretning) Mødet d. 15. januar er aflyst. 
Starter med en rundvisning + Oles video 
Annemettes oplæg 
Hvad skal der til for at få det lovliggjort – betydningen for lokalområdet 

 
7. Opfølgning på inspirationsaften (20 minutter) 

• Eventuelt input til Ideku (refleksionsøvelse fra sidste SB-møde) 
Brev til alle forældre der deltog ved inspirationsaftenen d. 19. november. Brevet 
vedhæftes referatet.  
Der mangler en opfølgning på, hvad Udvalget ønsker med det oplæg Hans Henrik 
Knoop gav.  

 
8. Medarbejdertrivsel – Orientering 15 min. 

• SFO og Klub: Glæder os til juleferie, december er altid spændende, med juleslik fra 
kl. 6 om morgenen hjemmefra, og børn der kommer senere i seng grundet 
julekalender. Stadig god støtte og hjælp til hinanden. SFO’en gør det godt!! 

• Undervisning: God stemning, kæmper for at holde sammen og holde hånden under 
hinanden. Det går fremad og alle ser frem til julekalenderen. Hyggelig julefrokost på 
fredag, der er 45 tilmeldte.  

• Fraværsstatus: Det går fremad. Der er progression i udviklingen.  
  

9. Nyt fra skole/SFO/bestyrelsesformand – 10 min 
• Trafik – Lars Peter har fået en mail om, at der skulle ansættes en ny trafik-ingeniør, 

før der kan holdes et nyt møde. Kan vi overveje skolepatruljer? 
Landbetjenten indkaldes til et møde hos ledelsen. 

 
10. Eventuelt (25. minutter) 

 
- Konkrete datoer for kontaktforældremøde: 23. januar 2020.  
- Proces omkring afkortning af skoledagen: På lærermødet d. 8. januar 2020, herefter 

kommer dette punkt på et skolebestyrelsesmøde. 
- Status på SKB-medlemmer: Velkommen til Steven som medlem af skolebestyrelsen. 

Annemette undersøger om vi skal gøre noget for at skaffe nye suppleanter. 



- Skolefotografering: Sekretærerne bruger rigtig meget tid på denne opgave. Hvad vil 
forældrene sige til, at vi på skolen sørger for klassefotos, mens portrætfotos foregår fx 
en lørdag. Det er en rigtig god løsning, vi arbejder videre med dette. 

- Skolen i tal: Der er møde med forvaltningen 14. januar, og så tager vi det op på 
skolebestyrelsesmødet 16. januar. 

- Trivselsundersøgelsen VIVE 
- Klasseaftaler => Forventninger til forældre. Hvilke forventninger kan man stille til 

forældre/elever/medarbejdere i fællesskab i forhold til skoleparathed? Tages op på 
bestyrelsesmødet i februar 2020.  
Fælles møde mellem lærere/pædagoger og skolebestyrelse med en temadrøftelse.  

- GOD JUL 
- Hjemmeside – vi skal have lavet et link fra den gamle hjemmeside til den nye. 

 
11. Punkter til fremtidige møder  
 

• Input til revision af Værdiregelsæt. (Ifølge Årshjulet skal Værdiregelsættet til revision år 
2). 

• Halprojekt 
• Makerspace 

 
ALR/05.12.2019 


